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Trafikudvalget har i brev af 27. juli stillet mig følgende spørgsmål TRU 1515 
alm. del, som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per 
Clausen (EL).

Spørgsmål nr. 1515:

"Finder ministeren, der er brug for en kombiterminal ved Køge, jvf. artikel fra 
Ingeniøren d. 10. september 2009: "Godsselskab: Ny terminal er grotesk spild 
af skattekroner", hvori dir. i DB Schenker Rail, Stig Kyster-Hansen erklærer, at 
"vi vil ikke bruge den, vores godstog kommer til at køre lige forbi, og den kom-
mer til at stå tom hen."

Svar:

I aftalen om En grøn transportpolitik af 29. januar 2009 blev alle Folketingets 
partier på nær Enhedslisten enige om at prioritere gods på jernbanen. I den 
forbindelse blev der afsat midler til at undersøge potentialet af en eventuel ny 
kombiterminal ved Køge. En markedsundersøgelse er igangsat for at få afdæk-
ket behovet for en sådan terminal. På baggrund af den skal det overvejes, hvor-
vidt der skal arbejdes videre med projektet.

Med venlig hilsen

Hans Chr. Schmidt
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